
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 11. října 2021 
 
 
Místo a čas konání: malá zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., 
Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: 
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., Ing. Ondřej Kuba 
 
 
č. j.: akred/0013/21 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 
2. Projednání kontrolních zpráv ke studijním programům Fakulty ekonomicko-správní; 

- Hospodářská politika a veřejná správa – bakalářský, akademický; 
- Hospodářská politika a veřejná správa – navazující magisterský, akademický  
- Hospodářská politika a veřejná správa, specializace Ekonomika regionálního 

sportu – bakalářský, akademický. 

3. Projednání směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních programů na UPCE 

a novely Akreditačního řádu UPCE. 

4. Změna garanta studijního oboru Zdravotní laborant bakalářského studijního 
programu Speciální chemicko-biologické obory Fakulty chemicko-technologické. 

5. Různé. 

6. Závěr. 

 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno.  
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2. Projednání kontrolních zpráv ke studijním programům Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková představila studijní programy Fakulty ekonomicko-správní, které byly akreditovány 
s povinností doložit kontrolní zprávu k 31. 5. 2021, a požádala předsedkyni ekonomické odborné 
komise, doc. Myškovou, o přednesení podstatných bodů kontrolních zpráv a s nimi souvisejících 
vyjádření zpravodajů.  
 
2.1 Projednání kontrolní zprávy bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Hospodářská politika a veřejná správa 
Předsedkyně ekonomické odborné komise, doc. Myšková, připomněla zadání kontrolní zprávy 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa 
a seznámila přítomné se stanoviskem zpravodajky, prof. Lošťákové. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze, ve které vystoupili dr. Bělina a prof. Lenderová. 
Předseda RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5.1:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná 
správa Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
2.2 Projednání kontrolní zprávy navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního 
programu Hospodářská politika a veřejná správa 
Doc. Myšková představila členům RVH zadání kontrolní zprávy navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa, seznámila přítomné členy 
s procesem projednání kontrolní zprávy v odborné komisi a reagovala na připomínky zpravodajky 
odborné komise, prof. Lošťákové. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze, do které se zapojili všichni členové RVH. Diskutována byla 
především publikační činnost garanta studijního programu a akademických pracovníků zapojených 
do studijního programu. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Hospodářská 
politika a veřejná správa Fakulty ekonomicko-správní s požadavkem předložení další kontrolní zprávy 
týkající se vědecké publikační činnosti garanta studijního programu ke dni 31. května 2023. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
2.3. Projednání kontrolní zprávy bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 
Hospodářská politika a veřejná správa, specializace Ekonomika regionálního sportu 
Doc. Myšková seznámila přítomné členy se zadáním kontrolní zprávy specializace Ekonomika 
regionálního sportu studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa a s procesem jejího 
projednání v odborné komisi. Doc. Myšková zároveň reagovala na připomínky zpravodaje odborné 
komise, doc. Kleprlíka. Doc. Myšková zdůraznila, že fakulta neplánuje otevřít studijní program 
v kombinované formě, proto doplnění studijních opor pro kombinovanou formu již není relevantním 
požadavkem. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná 
správa, specializace Ekonomika regionálního sportu Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.   



3 

 

3. Projednání novely Akreditačního řádu UPCE a směrnice Příprava, změny a hodnocení 
studijních programů na UPCE. 
Prof. Molková představila přítomným členům novelizovanou verzi Akreditačního řádu Univerzity 
Pardubice a charakterizovala hlavní změny, které novela přináší. Prof. Molková informovala 
o probíhajícím připomínkovém řízení a zmínila také změnu ve zpracování reakcí na připomínky fakult. 
Dále zdůraznila, že Akreditační řád v uvedené podobě by měl představovat pouze obecný rámec, 
který podrobněji upravuje prováděcí směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních programů 
na Univerzitě Pardubice. Členové RVH byli požádáni o vložení komentářů k oběma dokumentům přímo 
do sdíleného dokumentu na úložišti RVH. Oba dokumenty budou projednány na příštím zasedání RVH. 
K bodu jednání proběhla diskuze. 
 

4. Změna garanta studijního oboru Zdravotní laborant bakalářského studijního programu 
Speciální chemicko-biologické obory Fakulty chemicko-technologické 
Prof. Molková požádala zástupce Fakulty chemicko-technologické, prof. Kalendu, o představení 
studijního oboru Zdravotní laborant bakalářského studijního programu Speciální chemicko-biologické 
obory. Prof. Kalenda stručně shrnul důvody pro uskutečnění změny garanta, fakulta požaduje změnu 
s účinností od 1. 11. 2021. 
K bodu jednání proběhla diskuze. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schválila předloženou žádost Fakulty 
chemicko-technologické o změnu garanta studijního oboru Zdravotní laborant bakalářského studijního 
programu Speciální chemicko-biologické obory, se standardní dobou studia 3 roky, s účinností 
od 1. listopadu 2021. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
5. Různé. 
Prof. Málek informoval o konání vědecké rady univerzity tento týden. Dále informoval o připravované 
organizační změně doktorských studijních programů vyžadující legislativní změnu zákona o VŠ.  
Prof. Molková informovala o aktuálním stavu projednávání kontrolních zpráv k institucionální 
akreditaci univerzity týkající se oblastí vzdělávání Ekonomické obory a Informatika.  
Prof. Málek informoval, že univerzita získala HR Award. 
Dr. Bělina informoval o zahájení procesu volby studenta na pozici člena RVH. 
 
6. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího jednání RVH, 
které se uskuteční 8. listopadu 2021, a ukončil zasedání.  
 
 
 
 

Pardubice dne 11. října 2021 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


